
FESTA MAJOR DE LA CREUETA 1990
Un any més el Jovent de La Creueta ens hem fet 

càrrec de l’organització de la Festa M ajor i ara és hora 
de fer un balanç de com va anar tot.

H auriem  de com ençar dient que aquest any hem 
quedat força decebuts amb els résultats de la festa del 
nostre poble.

Com cada any tots els de la Comissió del Jovent 
de La Creueta hem fet molts esforços perquè la nostra 
festa fos la millor. Però s’ha de tenir en com pte que en 
una Festa M ajor la Comissió només és una part, la part 
organitzadora, i que hi ha una cosa més im portant: la 
gent que hi va, en definitiva, la geni del poble.

Lam entem  haver de dir que en aquest sentit el 
poble no ens ha ajudat massa, encara que sap greu dir 
això per la gent que si hi ha participât de debó.

Hi ha dos casos concrets en q uè es pot veure q ue 
el que diem és veritat.

El dissabte a la tarda a la Plaça de l’Estaciô es va 
fer una audició de sardanes. Però allò semblava més 
una orquestra tocant per la Comissió que no pas unes 
sardanes per la gent del poble.

I una cosa sem blant va succeir amb el Sopar de 
G erm anor que es fa cada any. Aquest any tam bé vam quedar 
sorpresos, però no com els altres anys per la gran quantitat 
de gent que s’hi va apun tar sinó per to t el contrari. Malgrat 
això, però, el sopar va anar m olt bé i creiem que la gent va 
quedar contenta.

S’ha de tenir en com pte que organitzar una festa és 
una cosa que com porta una sèrie d’esforços, hores de treball, 
mais de cap, cansament... Si to t abeò es veu com pensât 
d’alguna m anera no et sap cap greu haver-t’hi esforçat, però 
si no és abei els ànims van decaient i al final penses que to t el
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que has fet no ha servit de res.
Una festa no és res sense la col.laboració de la gent del 

poble i només am b la participació de tothom  i no tan sols 
d ’uns quants és possible de portar a term e cada any una 
tradició com és la Festa M ajor.

Hem de dir per ùltim que encara no se sap qué es farà 
l’any que ve, però només dem anem  una cosa: que per poca 
cosa que es faci, la gent hi col.labori i ens ajudi a tirar 
endavant la Festa M ajor. Perquè sense la participació de la 
geni del poble, no hi ha festa.

EL JO VENT ÜE LA CREUETA

CASAL D’ESTIU 90
El passât mes de juliol es va portar a term e a 

Quart per tercer any consecutiu el Casal d’Estiu. Durant 
les quatre setm anes que va durar el casal vam in tentar 
combinar diferents tipus d’activitats per tal de fer 
passar als nens una estona entretinguda. Van fer di- 
buix, treballs manuals, fang, diapositives, jocs... També 
vam fer diferents sortides pel poble, on vam anar a 
veure a un terrissaire, i l’últim  dia ens vam acom iadar 
amb una festa.

Dos dies a la setm ana anàvem a la piscina a 
Caldes, i de fet aquesta és l’activitat que més va agradar 
als nens. A profitant l’anada a Caldes vam visitar el 
poble i diferents fonts on anàvem a berenar.

Al final del casal vam fer tres dies de colònies a 
El Vilar, a Banyoles, i abeò va ser el més divertit de tot 
encara que no tots els nens hi varen venir. La casa de 
colònies tenia una piscina on ens podíem banyar quan 
volien i estava situada a tocar al llac de Banyoles, el que vam 
aprofitar per conèixer els voltants del llac amb les seves fon ts 
i els seus paisatges. També vam donar la volta al llac amb una 
barca i l’últim dia ens vam banyar tots al llac, cosa que als 
nens els hi va encantar. Van ser tres dies m olt divertits en qué 
no vam parar, i que van passar volant.
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Esperem, pero, que l’any que ve vinguin molts més 
nens al casal i, és ciar, a les colónies.

Així, que tots els nens i nenes de Q uart ja ho sabeu, US 
ESPER EM  A  TOTS L’ANY Q U E  VE!!!

LES MONITORES


